
Zápis ze schůze předsednictva a SK ze dne 13. 3. 2014 
 
Přítomni: A. Trtil, J. Havel, R. Kulhánek, V. Ferdra, L. Mišková, M. Oros, P. Chromec, J. 
Bečvář, J. Krátký, S. Klikar 
Host: M. Huml 
 

 J. Havel informoval o závodech české ligy, která se bude skládat ze 4 závodů (Hohewand Pokal, 

Kovk Open, Liga Straník, liga Beskydy) 

 Informace o MČR, zatím situace stále nejasná 

 D. Bzirský – příprava celorepublikové koncepce podpory vlekání, dokud nepřijdou dotace z LAA 

(program 5 MŠMT na podporu sportu) svaz uvolní 50.000,- Kč z rozpočtu, technická podpora V. 

Fedra 

 M. Huml – technické kontroly na vlekacích zařízení, LAA už nechce dotovat techniky, nově snaha 

prosadit hodinovou sazbu + cestovné, kterou by platil objednavatel technické, toto opatření by 

mohlo vést k zanedbávání technických kontrol.  Huml prosí o prosazování jednotné koncepce na 

Radě LAA a to zachování stávajícího stavu, aby LAA stále dotovala techniky 

 Otevřená otázka podpory z terénních startovišť jako protiváha podpoře vlekání 

 Ředitel správy LAA J. Koubík žádá předsednictvo svazu PG o konkrétní jména na pozici HIPLa (za 

mateřskou dovolenou), po zkušenosti z minulých let nechce správa vypisovat výběrové řízení na 

tuto pozici 

 J. Havel a P. Chromec shrnuli závěry z jednání CIVLu (reportáž od Kamila Konečného na webu 

svazpg.cz) 

 Do výběrového řízení na hlavního trenéra Programu sportovních talentů se do 28. 2. 2014 

přihlásili dva kandidáti se svojí vizí, oba kandidáti budou osloveni k účasti na příští schůzi a na 

které bude vybrán hlavní trenér 

 J. Bečvář informoval o situaci kolem pokusu o vybudování nového startoviště na hoře Říp a o  

chystané schůzce se zástupcem majitelů 

 Nové pojistné produkty pro rok 2014 – přehled zhotoví J. Krátký 

 Předsednictvo odsouhlasilo zapůjčení reprezentačního auta Standovi Mayerovi na X-Pyr 


